
 

Schriftelijke vragen van het lid Van Kessel (VVD) ex artikel 38 RvO gemeente Haarlem naar 

aanleiding van de commissie samenleving van 4 maart 2021, onderdeel Verwervingsstrategie 

Gewoon in de Wijk (agendapunt 11) 

De VVD Haarlem verwijst naar haar inbreng in de commissie samenleving van 10 februari met 

betrekking tot de verwervingsstrategie Gewoon in de Wijk.  

Een deel van de vragen die de VVD bij agendapunt 7 zijn gesteld, zijn ook van toepassing bij deze 

verwervingsstrategie; en zullen we derhalve niet dubbel stellen.  

De VVD Haarlem dankt het college voor het gevraagde risico-overzicht en de beheersmaatregelen, en 

het overzicht met voorbeelden van stelselwijziging in andere gemeenten. Dat leidt op dit moment 

niet tot aanvullende vragen.  

De VVD Haarlem heeft nog wel enkele andere vragen: 

 Vraag 1: Het college stelt een andere bekostiging voor (productie naar populatiebekostiging, 
kostenbeperkend door kostenplafond). Kunt u onderbouwen hoe dit tot kostenbeheersing 
leidt? 

 Vraag 2: U wijst nu ook zelf op het risico dat deze bekostigingsmethode mogelijk tot 
wachtlijsten leidt. Kunt u, zodra er meer duidelijk is over de afspraken/beheersmaatregelen om 
wachtlijsten tegen te gaan, de raad hierover informeren?   

 Vraag 3: Andere ontwikkeling is dat individueel zorgaanbod plaats maakt voor wijkaanbod. 
Betekent dit dat u het maatwerk loslaat? 

 Vraag 4: kunt u aangeven op welke wijze u huidige aanbieders meeneemt in de beoogde 
verwerving?  

 Vraag 5: kunt u aangeven wat de meest gehoorde reacties en zorgen zijn bij de huidige 
aanbieders ten aanzien van de beoogde verwerving? 


